

Dear Shareholder,

Financial Report

We, as the Hong Kong Representative of the following funds, would like to inform you that softcopy of the financial report(s) in English for the period ending on 31 March 2023 is now available in electronic forms on our website www.assetmanagement.hsbc.com.hk¹.

| Fund | Unaudited semi-annual report | Audited annual report |
|-----------------------------|-------------------------------------|-------------------------------------|
| HSBC Global Funds ICAV | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| HSBC Global Investment Fund | <input type="checkbox"/> | <input checked="" type="checkbox"/> |
| HSBC Portfolios | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |

Printed copy of the financial report will not be distributed, but will be available at the office of the Hong Kong Representative at Level 22, HSBC Main Building, 1 Queen's Road Central, Hong Kong.

If you have any questions on the above, please direct them to your financial adviser or usual HSBC contact or alternatively you should contact the Hong Kong Representative at (852) 2284 1229.

For and on behalf of

HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited
Hong Kong Representative

¹ The website has not been reviewed by the Hong Kong Securities and Futures Commission.

親愛的股東：

我們作為下述基金的香港代表謹此致函通知閣下基金至 2022 年 3 月 31 日的英文版本財務報告現已以電子形式上載於網站 www.assetmanagement.hsbc.com.hk¹。

| 基金 | 未經審核的半年度報告 | 經審核的年報 |
|-------------|--------------------------|-------------------------------------|
| 滙豐環球基金 ICAV | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 滙豐環球投資基金 | <input type="checkbox"/> | <input checked="" type="checkbox"/> |
| 滙豐組合 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |

基金將不會分發財務報告的印刷本，但財務報告的印刷本可於香港代表於香港皇后大道中 1 號滙豐總行大廈 22 樓的辦事處索取。

倘若閣下對上述事項有任何查詢，請向閣下的財務顧問或慣常接觸的滙豐聯絡人查詢，或聯絡經理人 - 滙豐投資基金（香港）有限公司，電話：(852) 2284 1229。

代表

滙豐投資基金（香港）有限公司
香港代表
2023 年 7 月 31 日

¹ 此網頁未經香港證券及期貨事務監察委員會審核。